
Zápisnica zo zasadnutia výboru obvodu č. 3 - Solinky 
 

Dátum a miesto konania: 5. mája 2023, 17:00, ZŠ Gaštanová 

Prítomní poslanci: Ľubomír Bechný, Peter Cibulka, Dominik Hriník, František Talapka 

Neprítomný: Martin Kapitulík 

Prítomných občanov: 4 

 

Stretnutie otvoril a viedol predseda výboru Ľubo Bechný. Sekretár výboru František Talapka 

oboznámil prítomných občanov s odpoveďami pracovníkov mestského úradu k podnetom 

z predchádzajúcich stretnutí. Na stretnutí bol prítomný aj zástupca mestskej polície, pán 

Tomašec. Témou diskusie bola aj parkovacia politika. Poslanci oboznámili prítomných občanov so 

zámerom zaviesť reguláciu parkovania aj na sídliskách. Podmienkou však bude vybudovanie 

nových parkovacích miest, ktoré sú už naprojektované a momentálne sú v procese povoľovania. 

Podmienkou zavedenia regulácie parkovania na Solinkách bude tiež regulácia aj v priľahlej časti 

Hliny. 

Podnety a pripomienky od občanov: 

- Pán P.R. nesúhlasí s odpoveďou mestského úradu, že na ulici Platanová 30 nie sú potrebné 

dopravné zrkadlá. Odporúča vykonať obhliadku z osobného auta, nie pešo. Z úrovne vodiča 

auta nie je taký rozhľad ako z úrovne chodca a preto sú zrkadlá potrebné. 

- Pán P.R. vyjadril obavu a nesúhlas so zavedením parkovacej politiky a spoplatnením 

parkovania na sídlisku. Podľa jeho názoru obyvatelia budú platiť, ale aj tak nebudú mať kde 

zaparkovať. 

- Pán P.R. navrhuje začať s prípravou budovania parkovacej plochy v priestore medzi 

privádzačom a Obvodovou ulicou.  

- Pán M.F. sa pýta na riešenie podnetu z 4.10.2022 – problém pri prechode zásobovacích 

vozidiel k predajniam z dôvodu parkovania áut v križovatkách (konkrétne Borová a 

Platanová). V odpovedi z mesta bolo uvedené, že sa to bude riešiť v jarných mesiacoch pri 

obnove VDZ. V akom stave je riešenie? 

Podnety mimo stretnutia: 

- Požiadavka umiestniť veľkokapacitný kontajner na bioodpad zo záhradiek na Solinky Juh. 

V tejto časti je kontajner potrebný podobne ako v iných nesídliskových mestských častiach. 

Sú tu záhradky v ktorých občania pestujú a starajú sa o zeleň. 

- Na ulici Gaštanová 42 je prepadnutý terén (trávnik) s priemerom asi 50 cm. Hrozí 

nebezpečenstvo úrazu chodcov, najmä detí.   

- Pani M.H: Pred vchodom na Javorovej 10 smerom na východ po šikmom chodníku ostalo na 

pravej strane prázdne miesto po odstránení suchého stromu. Kompetentný človek, s ktorým 

som telefonovala mi sľúbil, že tam zasadia nový, no nič sa neudialo. Bolo by pekné to 

stromoradie doplniť. 

- Pani M.H: Požiadavka vytvoriť prechod pre chodcov z parkoviska Tesco do Lidla. Z môjho 

laického pohľadu to chce pár bielych pásov, bezproblémový zostup z chodníkov a zníženie 

rýchlosti pre auta. 

 

Zápis vypracoval:            František Talapka ................................. 

Zápis overil:                       Ľubomír Bechný     ................................. 


